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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa  18. apríla 2018 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci:  p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing.  

Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel 

Ospravedlnení: Ing. Martin Lenárt, p. Renáta Karnová 

 

Ďalší prítomní:  p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

 p. Jana Benková – odborný referent, účtovníčka 

 

Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka a privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomní sú 7 poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Rokovanie je verejné 

a vyhotovuje sa z neho videozáznam. Zasadnutie sa uskutočňuje v zmysle schváleného 

harmonogramu. Starostka navrhla doplniť program o bod č o bod č. 8.  TK Jessy - žiadosť 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

A, Schvaľuje doplnenie programu o bod č. 8.  TK Jessy - žiadosť o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce 

B, Schvaľuje program  zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 34  – 44/2018 zo dňa 

21.03.2018  

4. Rozpočtové opatrenie č. 4/2018 

5. Pridelenie obecného nájomného bytu 

6. Podnet občanov 

7. Žiadosť o preloženie stĺpov miestneho rozhlasu 

8. TK Jessy - žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

9. Rôzne 

10. Záver 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7. 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla: Ing. Milana Vlčeka, p. Evu Vlčkovú a p. 

Lýdiu Rúfusovú,  vyhotovením zápisnice poverila p. Janu Benkovú, za overovateľov 

zápisnice určila p. Ladislava Hutku a p. Petra Tekela. Predseda návrhovej komisie prečítal 

návrh uznesenia. 
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Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení:, p. Eva Vlčková Ing. Milan Vlček, p. Lýdia 

Rúfusová 

   

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Jany Benkovej a overovateľov zápisnice   

p. Ladislava Hutku a p. Peter Tekela 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

Proti: - 

3. Pri  kontrole plnenia uznesení Uzn. 34 – 44 zo dňa 21.3.2018 starostka prešla jednotlivé 

uznesenia a konštatovala pri uzn. č. 36/2018, majiteľa pozemku parc .č. KN-C 1202/1 sme 

písomne oslovili. Zatiaľ sa nám nevyjadril, k uzn. č. 40/2018 – požiadala Ing. Vlčeka aby 

informoval o výbere firmy na spracovanie web stránky, k uzn. č. 42/2018 p. Strnisková sa 

zatiaľ nevyjadrila, k uzn. č. 43/2018 – komunikujeme s projektantkou, v prvom rade je 

potrebné vysporiadať pozemok vidˇ. Uzn č. 36.  Na záver  konštatovala, že uznesenia 

sa plnia priebežne a uzn. č. 36, 42 a 43 zatiaľ splnené neboli. Požiadala predsedu 

návrhovej komisie p. Evu  Vlčkovú aby prečítala návrh uznesení.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ č. 34-44/2018 zo dňa 21.03.2018 

a konštatuje, že  uznesenia č. 36/2018, č. 42/2018 a č. 43/2018 neboli splnené, ostatné sú 

priebežne plnené. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje výber spravovateľa web stránky obce na základe predložených ponúk a  

odporučenia komisie pre výber dodávateľa, ktorou je firma: Webidentity s.r.o.,  Brezová 

488/4, Liptovský Mikuláš. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 
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4. Starostka predložila návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2018, 

k rozpočtovému opatreniu sa vyjadrila hlavná kontrolórka a vydala písomné stanovisko. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2018 v súlade s § 14 ods.2 

písm.b)  a c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. povolené prekročenie a viazanie 

bežných príjmov vo výške 13.213,00 € a povolené prekročenie a viazanie bežných 

výdavkov vo výške 13.213,00 € 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

5. Pridelenie obecného nájomného bytu č. 11 v bytovom dome č. 555, ktorý na základe 

podanej výpovede z nájmu bude uvoľnený k 30.4.2018. Návrh bytovej komisie predložil 

p. Ladislav Hutka s podmienkou, aby bola stanovená doba nájmu do 31.10.2019, kedy 

budú prehodnocované zmluvy v rámci celej bytovky. Nový nájomca na základe žiadosti 

spĺňa všetky podmienky na pridelenie obecného nájomného bytu,   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. a v zmysle čl. 2 ods.8 VZN č. 5/2015 o podmienkach 

prideľovania bytov a správy bytových domov obstaraných s použitím verejných 

prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania, na základe návrhu bytovej komisie: 

Schvaľuje pridelenie 3-izbového obecného nájomného bytu č. 11 o výmere 71,95 m2, 

ktorý sa nachádza v bytovom dome č. 555 v Liptovskej Porúbke, postavený na parcele 

KN-C č. 1395/5 zapísaný na LV č. 2560 

Nájomcovi: Ľuboslavovi Majerčákovi od 01. 05. 2018 na dobu nájmu do 31.10.2019 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

6.   Podnet občanov  k súčasnej situácii v súvislosti s kúpou nehnuteľností v obci a najmä 

k informáciám uvedeným na sociálnej sieti na stránke „Liptovská Porúbka očami občana“ 

od občana Miroslava Frniaka. V tejto súvislosti sa dňa 10.4.2018 uskutočnilo pracovné 

stretnutie poslancov OZ, kde poslanci prijali písomné stanovisko,  ktoré  bude zaslané 

splnomocnej osobe p. Pavlovi Búdovi. K stanovisku sa vyjadrili: 

p. Rúfusová – všetko je spracované v stanovisku 

p. Hutka - všetko je spracované v stanovisku, odporúča ho schváliť a zaslať p. Búdovi  

p. Junas – vlastníci susedných nehnuteľností sa mohli sami pričiniť a vysporiadať sa 

s daným problémom 
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Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

vydáva stanovisko k podaniu občanov, ktoré tvorí prílohu tohto uznesenia. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

Hlavná kontrolórka p. Beláková v súvislosti s podnetom a stanoviskom OZ, keďže za 

svoju činnosť zodpovedá obecnému zastupiteľstvu spracovala niektoré údaje za obdobie 

rokov 2011-2017 a konštatovala, že pri dodržaní zásad hospodárenia s majetkom obce 

obec vynaložila finančné prostriedky vo výške cca 788.000,00 €, na splácanie starých 

úverov a na zhodnotenie majetku obce za obdobie od roku 2011 do roku 2017.  

K jednotlivým zisteniam informovala o nasledovnom:  

- SKI Centrum Zapač - obec je jediným spoločníkom, právny zástupca je mimo územia  

regiónu, obec v predchádzajúcom období v r. 2007  zobrala úver vo výške 500 tis. Sk 

(16.596,96 €) na zvýšenie imania spoločnosti v rozpore so zákonom, k 31.12.2010 

nezaplatená istina vo výške 6.356,86 €, t.č. je už úver splatený, 

-úver na výstavbu obecných nájomných bytov vo výške 45.572,63 € prijatý v roku 2003 

sa začal splácať  až v septembri 2013 v sume mesačne 451,72 €, k 31.12.2017 bola 

splatená istina vo výške 17.525,66 €, 

- úver na výstavbu domu smútku vo výške 110.000,00€  (prijatý v roku 2010) a vo výške 

nesplatenej istiny k 31.12.2010 107.937,79 €, k 31.12.2017 bola splatená istina vo výške 

80.800,00 €,  

- miestna komunikácia za Váhom úver - vo výške 438.111,28 € (prijatý v roku 2010, 

zaplatené z dotácie 350.608,32 € ) s výškou nesplatenej istiny k 31.12.2010  87.502,93 €   

je k 31.12.2017 už splatený, 

- za obdobie rokov 2011-2017 bolo zaplatené na úveroch suma 192.186,17 € a úrokoch 

suma 32.635,49 € , t.j. celkom suma:  223.821,66 €, 

- garančný fond ( zložená finančná zábezpeka obecných nájomných bytov) použitý do 

roku 2010 v rozpore so zákonom vo výške 38.604,68 €, nakoľko ide o cudzie finančné 

prostriedky a obec ich nemohla minúť, bol vrátený v celom rozsahu v roku 2013 na 

osobitný účet. 

- nájomná zmluva Urbárske pozemkové spoločenstvo Liptovská Porúbka ( pozemok pod 

BD č. 555, č. 556 ) na obdobie 99 rokov nájom vo výške 73.657,37 €, v r. 2008 bola 

zaplatená splátka vo výške 7.365,73 €, od roku 2008 neboli uhradené žiadne zmluvne 

dohodnuté splátky, pravidelne mesačne vo výške 250,00 € sa začali splácať až od r. 2012 

a k 31.12.2017 bolo zaplatené 17.250,00 €, 

- k prenájmu budovy ECAV – obecný úrad nájomné za obdobie  r. 2005 – 2017 bolo 

zaplatené celkom vo  výške 24.558,69 €,  za obdobie r. 2011 – 2017 bolo zaplatené 

13.953,42 €, 

- bez úveru z vlastných prostriedkov bolo za obdobie r. 2011-2017 preinvestovaných 

494.733,00 € na multifunkčnom ihrisku, detskom ihrisku, prístavba a nadstavba budovy 

MŠ pre potreby obce, údržba elektrických rozvodov a zníženie stropov  v materskej škole 

- za posledných 8 rokov obec zobrala až v r. 2018 úver na kúpu nehnuteľností súp.č. 461 

a súp.č. 519 a na jej rekonštrukciu na  požiarnu zbrojnicu vo výške 200 tis. €, 

Na základe uvedených skutočností p. Beláková konštatovala, že orgány obce sa môžu 

hrdo zodpovedať pred občanmi a  pripája sa k návrhu poslancov na podanie trestného 

oznámenia. 



5 

 

p. Hutka – poďakoval hlavnej kontrolórke a poukázal, že na sociálnych sieťach boli 

osočovaní poslanci a starostka obce, 

p. Vlček – všetko zverejňujeme, je potrebné  riešiť to, čo niekto povyberal zo 

zverejnených údajov 

p. Rúfusová – môžeme poďakovať p. Belákovej, ktorá dohliada na obecné financie 

p. starostka- pred p.  Belákovou bol hlavným kontrolórom Ing. Lehotský, ktorý dal 

súhlasné stanovisko k úveru pre SKI Centrum Zapač. Napriek tomu, že som bola 

zamestnancom obce nemala som prístup k všetkým informáciam, hlavne ohľadom 

dodávky prác na dome smútku a ich fakturácie. V roku 2011 prišlo na obecný úrad 

oznámenie , že obec začalo monitorovať Ministerstvo financií z dôvodu, že zadĺženosť 

obce bola viac ako 60%.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

súhlasí  na základe informácie podanej hlavnou kontrolórkou a na základe pracovného 

stretnutia poslancov  s podaním trestného oznámenia pre krivé obvinenie a poškodzovania 

dobrého mena orgánov obce zverejnené na sociálnych sieťach. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

7. Žiadosť o preloženie stĺpov miestneho rozhlasu -  žiadatelia p. Andrea Kusendová, p. 

Jozef  Záruba, Liptovská Porúbka 201, majiteľa pozemku parc. č. KN-C 452. K dispozícii 

je snímka z katastrálnej mapy a fotografia situácie umiestnenia stĺpov. 

Vyjadrili sa: 

p. Čajnák – odporúča miestnu obhliadku, kupovali pozemok s ťarchou ( stĺpmi) 

p. Tekel –  obhliadky sa zúčastnil, majitelia pozemku plánujú výstavbu garáže, na 

spolufinancovanie prekládky navrhujú dohodu 

p. starostka – zo žiadosti nie je zrejmé čo majitelia nehnuteľnosti plánujú, priklonila sa 

k návrhu p. Čajnáka. Upozornila, že na rozostúpenie  stĺpov je daná technická norma, 

keďže okrem miestneho rozhlasu  sú tam umiestnené aj rozvody káblovej televízie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 Určuje komisiu v zložení p. Tekel a p. Čajnák pre pracovné jednanie s majiteľmi 

pozemku parcela KN-C č. 452, druh pozemku – záhrady, zapísaný na LV č. 665 v k.ú. 

Liptovská Porúbka  vo veci  žiadosti o preloženie stĺpov miestneho rozhlasu. Ďalší postup 

bude určený po rokovaní obecného zastupiteľstva dňa 16. 5. 2018 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 
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8. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce predložil  Tanečný klub Jessy Vavrišovo pre 4 deti 

vo veku 5-15 rokov s trvalým pobytom na území obce. Žiadosť bola doručená na OcÚ, je 

spracovaná v zmysle platného VZN o poskytovaní dotácií. 

p. Čajnák predložil návrh v sume 100,00 €/dieťa 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje na základe žiadosti Tanečného klubu Jessy dotáciu vo výške : 400,00 € na  

ušitie kostýmov  na podujatie: „Šitie kostýmov – deti vo veku 15 rokov, členské STO D 

IDO, strava na Majstrovstvách Slovenska“ pre 4 deti s trvalým pobytom na území obce 

Liptovská Porúbka 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

9. Starostka informovala:  

- rodina pôvodného vlastníka rodinného domu č.s. 71 požiadala o spresnenie informácie 

zverejnenej v relácii káblovej televízie ohľadom spôsobu určenia opatrovníka určeného 

súdnou cestou, rodina konala už od r. 2016 

- výzva z VÚC na šport a kultúru, navrhujem aby sme sa do výzvy zapojili a spracovali  

žiadosť na kultúrne podujatie Výstup na Slemä. V tejto súvislosti je potrebné odsúhlasiť 

spolufinancovanie zo strany obce.   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Súhlasí so spracovaním žiadosti o dotáciu na kultúrne podujatie „Výstup na Slemä 2018“  

a so spolufinancovaním zo strany obce. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

- informácia  žiadosť obce na  Envirofonde bola úspešná, získali sme dotáciu 40000,- € na 

nakladanie s biologicky rozložiteľnými odpadmi. t.č. robíme verejné obstarávanie na 

obstaranie kompostérov a mulčovača 

- informácia v nedeľu 15.4. 2018 sme mali pri cintoríne požiar veľkoobjemového 

kontajnera, zasahovali štátni hasiči aj členovia nášho DHZO  

Interpelácie poslancov: 

p. Rúfusová -  odporúča vykonať resp. požiadať o náter mostovej konštrukcie cez Váh 
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- v obci sa objavili bojové plemená psov, odporúča vykonať miestne 

zisťovanie, aby nedošlo k ich premnoženiu 

p. Hutka - upozornil na agresívneho psa majiteľa p. Čonku, odporúča, aby sme požiadali      

štátnu políciu o súčinnosť 

p. Čajnák – mali sme možnosť zriadiť funkciu obecného policajta v spolupráci s mestom 

Liptovský Hrádok, ktorý by dohliadal na verejný poriadok 

p. starostka navrhla podať žiadosť na Obvodné oddelenie PZ v Liptovskom Hrádku na 

posilnenie policajných hliadok a kontrolu verejných priestranstiev,  voľný 

pohyb psov  je možné riešiť ich umiestnením v útulkoch 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Súhlasí s vypracovaním žiadosti na Obvodné oddelenie Policajného zboru v Liptovskom 

Hrádku o posilnenie hliadok vo večerných a nočných hodinách v obci. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan 

Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

p. Junas – upozornil na potrebu vypílenia resp. opílenia stromov pri obecnom úrade popod 

elektrické vedenie ( p. starostka informovala, že k výrubu sa musí vyjadriť 

NAPANT, rekultivácia zelene sa môže vykonávať počas vegetácie, zásah 

zelene do elektrického vedenia má osobitný režim) 

 - nezriadením  obecnej polície obec ušetrila cca 14 tis. € 

 

p. Vlčková – pripomenula dobudovanie zábradlia pri strednej bráne  na cintoríne 

 

Podnety a otázky občanov: 

p. Fáberová- odporučila, aby policajné hliadky chodili aj k bývalej škole v prírode, 

upozornila na prašnosť ciest a rýchlosť motoriek,  

- umiestnenie unimo buniek pri vstupe do dediny  odporúča jednať s mestom,  

- vzniesla dotaz ohľadom vybudovania chodníka popri Váhu a k železnici 

 -  kontajner na papier, či sa nedá monitorovať kontajner pri cintoríne, 

dodržiavanie hygieny a zabezpečenie popolníc 

Odpovede starostky obce: 

- na budovanie  ciest nie je momentálne vyhlásená výzva, pre ktorú by naša obec spĺňala 

podmienky, najskôr je ale potrebné vysporiadať pozemky pod cesty ( zameranie 

geodetom) 

- cesta od mosta po železničné priecestie je štátna cesta III.triedy a podľa vyjadrenia OSC, 

závod Liptov nie je tu možné vybudovať chodník 

- zmenu dopravného značenia obce musí odsúhlasiť dopravný inšpektorát  

- z unimo buniek podľa informácie primátora mesta Liptovský Hrádok odchádzajú 2 

rodiny, firma Rettenmeier Tatra Timber  má vysporiadať pozemok 

- obec neustále rieši problém s čiernymi skládkami, preto je lepšie keď odpad vyhodia do 

kontajnera, ako ho máme mať v potoku, 110 litrová popolnica je kapacitne určená pre 4 

osoby 

- predaj neobývaných rodinných domov neustále monitorujú zamestnanci terénnej 

sociálnej práce, riešia bytové problémy miestnych občanov, podľa informácie od nových 

majiteľov naša obec  je lukratívnou obcou z dôvodu blízkej vzdialenosti ( aj na pešo) od 

mesta, od obchodov, úradov, škôl a lekárov 
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- na zlepšenie situácie s predajom neobývaných nehnuteľností bolo založené občianske 

združenie Porubčania, ale nemá dostatok voľných finančných prostriedkov, v r. 2014 keď 

sa kupoval RD s.č. 102 bola vyhlásená zbierka od občanov, ktorí zložili 980,00 € 

- s novoprisťahovanými občanmi zatiaľ nie sú problémy, neevidujeme podnety od 

vlastníkov susedných nehnuteľností, vyčistili nehnuteľnosti aj ich okolie, rodiny 

navštevujú terénne pracovníčky 

p. Fotta – na východe Slovenska sa bežne vykonávajú zbierky občanov, aj to je riešenie na 

financovanie 

p. Hečková – máme záujem stať sa členmi OZ Porubčania a tak prispieť k riešeniu 

problémov 

Ing. Galvánek – poďakoval urbáru za finančný príspevok pre občianske združenie, 

očakávame, že budú prichádzať aj ďalšie finančné príspevky, konštatoval, že keby 

občianske združenie vzniklo pred 10 rokmi malo by podstatne viac financií 

p. Pivková – informovala sa ohľadom neplatičov v BD s.č. 59, upozornila na neúmernú 

rýchlosť áut prechádzajúcich okolo BD 59, a 463 a navrhla umiestniť spomaľovače 

p. Capko – v obci sme mali 2 spomaľovače a došlo k zničeniu cesty, všetko je v ľuďoch 

a v ich konaní a správaní, musia si to najskôr uvedomiť, navrhuje prehodnotiť investície 

obce a stopnúť nerentabilné napr. územný plán obce, vytvoriť podmienky, aby sa občania 

do obce mohli sťahovať, vzniesol dotaz aké sú návrhy vo veci parkovania na krajnici 

miestnych komunikácií 

p. Moravčík  vzniesol dotazy: 

-  na koho bude podané trestné oznámenie? 

- odkedy v obci pracuje TSP ( terénna sociálna práca)? 

- v koľkých obciach Liptova pracuje TSP? 

- koľko občanov z Liptovského Petra už má trvalý pobyt v Liptovskej Porúbke? 

- ako DHZO vyriešil záležitosti ohľadom komína na RD č. 300 

Odpovede starostky obce: 

- podľa spracovania trestného oznámenia právnym zástupcom buď na konkrétnu osobu 

alebo neznámeho páchateľa 

- TSP pracuje v obci od r. 2011 s prestávkou 6 mesiacov, s TSP začali aj vo Važci, 

Liptovskom Petre, Liptovskom Mikuláši 

- TSP  momentálne pracuje len v našej obci a v Liptovskom Mikuláši 

- žiadne osoby z Liptovského Petra k dnešnému dňu nie sú prihlásené na trvalý pobyt 

- kontrólna skupina vykonala preventívnu protipožiarnu kontrolu v RD s.č. 300 a bolo 

vydané rozhodnutie o zákaze používania komína do doby odstránenia závad a predloženia 

revízie komína 

  

 

10. Na záver  p. starostka poďakovala všetkým za účasť, ktorých sa zúčastnili rokovania 

OZ  a konštatovala, že  dňa 13. 05. 2018 sa uskutoční kultúrna akcia ku Dňu matiek  a 

najbližšie zasadnutie OZ sa bude konať  16. 05. 2018  so začiatkom o 16.30  h 

 

Zasadnutie bolo ukončené o 19.35 h. 

 

 

Zapísala: p. Jana Benková v.r.    

 

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová v.r.    

 

 

Overovatelia zápisnice:   p. Ladislav Hutka v.r.  

 

         p. Peter Tekel v.r.   


